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Турбаба Андрій Михайлович 
 

1. Які обставини спонукали чи мотивували Вас 
 визначитись з обраним фахом  і  
стати студентом коледжу ? 

За порадами мого батька, який теж навчався в 

коледжі, його спеціальність допомогла  в  

сімейному бізнесі 
2.Чим запам’ятався період навчання ? 
 

Щасливим безтурботним студентством, цікавими 

заняттями, навчальною практикою. 
3.Кого з викладачів згадуєте? Вовк А.В., Барська Н.М., Кусяк В.К. 
4.Пригадуючи студентські роки, за чим шкодуєте? Шкодую, що студентські роки вже не повернути.  
5.Чи спілкуєтесь зі своїми одногрупниками ? 
Вони працюють за фахом? 

Майже з усіма спілкуюся. Є достатньо 

одногрупників, які працюють за фахом. 
6. Які навички і професійні компетентності  
Ви здобули під час навчання в коледжі? 

Логічно і швидко мислити, свої теоретичні 

знання впроваджувати в практичну діяльність. 
7.Зважаючи на Ваш практичний досвід, як Ви  
вважаєте, які предмети потребували більш 
 детального вивчення ? 

Більше, мабуть, спецдисциплін, навчальної та 

технологічної практики.  

8. Які дисципліни і напрямки роботи 
 коледжу мали ключовий вплив  
у Вашій професійній діяльності ? 

Устаткування, креслення, технологія, організація 

виробництва.  

9.Де Ви зараз працюєте? 
    Які Ваші обов’язки? 

Власник та адміністратор ресторану «Росинка». 

10. Вам подобається Ваша  робота? Так.  
11. Ваша робота передбачає спілкування з людьми, 
в окремих  із них – непрості життєві обставини.  
Що Вам допомагає знайти спільну мову з ними? 
 

Постійне спілкування з людьми. Багато було 

цікавих випадків і знайомств. З відвідувачами 

завжди знаходжу компороміси та порозуміння  в 

будь-яких життєвих обставинах, в т.ч. і сладних.  
12. Що Вам допомагає у роботі? 
     У чому черпаєте сили, натхнення? 
     Чи маєте час на відпочинок? 
 

Тільки любов до своєї роботи мені допомагає. 

Сили та натхнення черпаю від своїх батьків, вони 

для мене приклад. Часу, на жаль, для відпочинку 

обмаль, тому що майже свій час проводжу в 

ресторані. 
13. Щоб ви порадили для підвищення якості надання 

освітніх послуг? 
Нічого, тому що якість навчання мене повністю 

задовільняла.  
14. Дайте поради студентам коледжу та абітурієнтам :  
як правильно планувати свій час, ставити мету, 
 визначати пріоритети? 

Ставтеся з розумінням того куди ви прийшли 

навчатися, добросовісно ставитися до 

навчального процесу. 
15.Які Ваші побажання Alma-mater? Успіху, розвитку, побільше студентів.  

 

 


